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Odstranjujmo pomanjkljivosti
OBSEZNO IN USPEŠNO DELO REPUBLIŠKEGA
ZBORA REPUBLIŠKE SKTJPSClNE

Oceniti opravljeno delo s stališča števila sprejetih skle-
pov, zakonov, predlogov, resolucij in mnogih drugih aktov
iz pristojnosti republiškega zbora, je precej lahko, in če
merimo torej po tem, lahko rečem, da je bilo delo uspešno
in obsežno. Republiški zbor, njegovi odbori in komisije ni-
so prenehali delati niti med letnimi počitnicami, saj vemo,
da so prav tedaj v zvezni skupščini intenzivno pripravljali
sprejem reformnih ukrepov.

Zanimanje za vsa aktual-
na vprašanja je bilo v re-
publiškem zboru vseskozi
veliko. To se je pokazalo
tudi na enem izmed zase-
danj zbora, ko je predsed-
nik izvršnega sveta SRS,
Janko Smole, v svojem eks-
pozeju o smotrih gospodar-
ske reforme nanizal pogla-
vitne neskladnosti našega
družbenega dogajanja v go-
spodarstvu in zunaj njega,
ki je onemogočalo hitrejši
tempo razvoja.

Sprejeta gospodarska re-
forma je postavila pred
skupščinske zbore in odbore
ter operativne izvršilne or-
gane skupščine obsežne na-
loge, od katerih je bilo tre-

ba nekatere rešiti zelo hi-
tro, druge pa ostajajo še ne-
rešene.

Poleg popolnega uspeha
pri sprejemanju ukrepov
gospodarske reforme sma-
tram za uspeh tudi spreje-
tje rebalansa republiškega
proračuna, s katerim se
SRS vključuje v splošno
varčevanje s proračunskimi
sredstvi, nadalje ukinitev
nekaterih republiških skla-
dov, sprejetje zelo dobro
pretehtanih republiških za-
konov s področja zdravstva
in socialne politike, gospo-
darstva, družbenih služb,
šolstva itd., temelječih na
zveznih zakonih, kjer je to
bilo potrebno.

TUDI OVIR NI MANJKALO

Razumljivo je, da delo ne
teče vedno gladko izpod rok,
da nastopajo ovire iz naj-
različnejših vzrokov. Mi-
slim, da preobilica dogod-
kov, ki se dnevno pprajajo
pred nami in ki terjajo re-
šitev tudi s strani republi-
ške skupščine, povleče za
seboj tudi pomanjkljivosti
prav zaradi nujnosti rešitve
in obOice dela. Če sem prej
rekel, da je bilo delo repu-
bliškega zbora uspešno, še
ni rečeno, da bi ne moglo
biti boljše in kvalitetnejše,
ker smatram, da ne smemo

biti nikdar v celoti zado-
voljni z opravljenim delom.

Marsikdaj so nastale ovi-
re pri pripravah in spreje-
manju raznih aktov prav
zato, ker je bil osnovni, to
je temeljni zakon premalo
natančen in razumljiv in so
predlagatelji zahtevali tol-
mačenje od zvezne skupšči-
ne. To pa je podaljševalo
delo itd.

V novem letu bo pouda-
rek na spremljanju gospo-
darstva in porabi proračun-
skih sredstev, kakor tudi na
celotnem družbenem doga-

janju v razmerah gospodar-
ske reforme. To je kajpak
nujno, če hočemo odstraniti
vse negativne vplive in po-
jave, ki bi utegnili kvarno
delovati na pričakovane re-
zultate. Nadalje preostane
še usklajevanje republiških
zakonov z načeli nove usta-
ve.

V najkrajšem času bo re-
publiški zbor obravnaval
tudi predlog zakona o go-
spodarjenju s stanovanjski-
mi zgradbami in poslovnimi
prostori v družbeni lastnini
in o drugih zadevah s po-
dročja stanovanjske izgrad-
nje, kar bo vsekakor zani-

malo volivcc, saj bo razjas-
nilo mnoge trenutne nejas-
nosti.

Vsem delovnim organiza-
cijam in občanom želim
mnogo uspehov v novem
letu 1966
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